



الاسم: د. أحمد إدريس عبده

القسم: إدارة الأعمال

هاتف المكتب : 7993
البريد الإلكتروني الرسمي : ahmedabdu@nu.edu.as
الموقع الإلكتروني (إن وجد) :

نبذة تعريفية

أستاذ مساعد في قسم إدارة الأعمال بكلية العلوم الإدارية / جامعة نجران.

المؤهلات العلمية

دكتوراه إدارة الأعمال -جامعة السودان للعلوم والتكنولوجيا -2012م.

ماجستير إدارة الأعمال -جامعة الجزيرة -2002م.

بكالوريوس (الشرف) في الاقتصاد والعلوم الإدارية -جامعة القضايف -1998م.

الإهتمامات البحثية

الموارد البشرية , المسؤولية الاجتماعية , نظم المعلومات الإدارية.

النشر العلمي

نشر دراسة بعنوان: أثر استراتيجيات التسعير على اتخاذ قرار الشراء:: دراسة ميدانية على زبائن متاجر السوبر ماركت في نجران. المجلة العالمية للاقتصاد والاعمال 2020 م

نشر دراسة: الدور الوسيط لكفاءة العاملين في العلاقة بين المسؤولية الاجتماعية الداخلية والصورة الذهنية المدركة للعاملين- المجلة العالمية للاقتصاد والاعمال 2022 م .

الأنشطة الأخرى

- رئيس لجنة المعيار الخامس هيئة التدريس .

- عضو لجنة تنمية المهارات بالكلية

Name: Dr. Ahmad Edriess

Department: Business Administration

Tel: 7993

E-mail : ahmedabdu@nu.edu.as

Web Site (Optional) :



Professional Summary

Assistant Professor in the Department of Business Administration, College of Administrative Sciences / Najran University.

Qualifications

Doctorate in Business Administration - Sudan University of Science and Technology - 2012 AD.

Master of Business Administration - University of Gezira - 2002 AD.

Bachelor's degree (Honors) in Economics and Administrative Sciences - Gedaref University - 1998 AD.

Research Interests

Human resources, social responsibility, management information systems.

Publications

Published a study entitled: The Impact of Pricing Strategies on Purchasing Decision Making: A Field Study on Supermarket Store Customers in Najran. International Journal of Economics and Business 2020 AD.

Published a study: The mediating role of employees' competence in the relationship between internal social responsibility and employees perceived mental image - International Journal of Economics and Business 2022 AD.

Other Activities

- Head of the Fifth Standard Committee, faculty.

- Member of the college's skills development committee